

تعميم Circular

رقم (175) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Following our Circular No. (175) dated 2/11/2025, regarding the suspension of trading in shares of ARABIA INSURANCE COMPANY – JORDAN (AICJ) for failing to provide the ASE with its reviewed interim financial statements for the period ended 30/9/2025 within the specified period, and by virtue of the provisions of Article (15/C) of the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange.

لاحقاً لتعميمنا رقم (175) تاريخ 2025/11/2 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة التأمين العربية - الأردن (AICJ) لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية ربع السنوية المراجعة عن الفترة المنتهية في 2025/9/30 خلال المدة المحددة لذلك، واستناداً لأحكام المادة (15/ج) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

Kindly note that the above mentioned company shares will be resumed for trading under the restrictions stated in Circular No. (169) dated 21/10/2025, as of Wednesday 5/11/2025, until the company provides the ASE with the required financial statements.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة أسهم الشركة المشار إليها أعلاه للتداول وفق القيود المذكورة في تعميم رقم (169) تاريخ 2025/10/21، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2025/11/5، إلى حين تزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center

- ARABIA INSURANCE COMPANY – JORDAN.

- Operations Department.